
Udvalget for Udlændinge- og Integrationspolitik

Til: Social- og integrationsministeren

Dato: 24. juni 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 447
På baggrund af samrådet den 21. juni 2013 om udvidet brug af forældrepå-
læg, jf. samrådsspørgsmål AP og AQ, bedes ministeren redegøre for, hvorle-
des ungepålægget vil blive tænkt ind i ministerens bebudede indsats, der bl.a.
skal sikre, at flere kommuner kommer til at anvende forældrepålæg.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Henriksen (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Martin.Henriksen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Trine Bramsen
formand
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